



## تعميم GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

### Subject:

To comply not to accept any passenger's baggage that exceeds the capacity of the aircraft storage designated for checked baggage.

الموضوع:  
الالتزام بعدم قبول أي أمتعة مسافرين تفوق سعة مخزن الطائرة المخصص للأمتعة المشحونة.

### Reference:

1. Article no. (23) of the Civil Aviation act.

المرجع:  
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

### Background:

Due to what has been observed that some airlines accept passengers' baggage that exceeds the capacity of the aircraft's storage designated for checked baggage, which results to delayed the baggage arrival.

نبذة:  
نظراً لما لوحظ من قيام بعض شركات الطيران بقبول أمتعة مسافرين تفوق سعة مخزن الطائرة المخصص للأمتعة المشحونة مما يتسبب في تأخر وصول الأمتعة.

### Instructions:

1. All airlines must not accept any passenger's baggage that exceeds the capacity of the aircraft storage designated for checked baggage, and that the approved weights be clearly indicated when selling tickets.
2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

التعليمات:  
١. يجب على جميع شركات الطيران عدم قبول أي أمتعة مسافرين تفوق سعة مخزن الطائرة المخصص للأمتعة المشحونة وأن يتم إيضاح الأوزان المعتمدة بصفة واضحة عند بيع التذاكر.  
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحميلة المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي  
Executive Vice President for Economic Policies and International Cooperation

